
ΘΕΜΑ: ∆ιορισµός Γενικών και Ειδικών Γραµµατέων,
Γενικών Γραµµατέων των Περιφερειών και ∆ιοικήσεων
Οργανισµών του Υπουργείου Εσωτερικών, Αποκέντρω-
σης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης και αντιµετώπι-
ση των συσσωρευµένων λειτουργικών προβληµάτων

Σύµφωνα µε τις προεκλογικές του διαβεβαιώσεις, το
ΠΑΣΟΚ διέθετε ένα ολοκληρωµένο σχέδιο και πλάνο
διακυβέρνησης, ώστε θα προχωρούσε από τις πρώτες η-
µέρες ανάληψης της εξουσίας µε ταχείς ρυθµούς στη
λήψη συγκεκριµένων νοµοθετικών πρωτοβουλιών. ∆υ-
στυχώς, από τα γεγονότα διαπιστώνει ο κάθε Έλληνας
πολίτης ότι το ΠΑΣΟΚ δεν είχε ούτε σχέδιο, ούτε σαφή
προγραµµατισµό για τη διακυβέρνηση της χώρας, καθώς
µόλις την προηγούµενη εβδοµάδα έφερε το πρώτο προς
ψήφιση νοµοσχέδιο στη Βουλή. Εξίσου κακό δείγµα γρα-
φής αποτελεί το γεγονός ότι ακόµα δεν έχει ολοκληρώ-
σει την πλήρωση όλων των θέσεων των Ειδικών Γραµµα-
τέων των Υπουργείων, αλλά ούτε έχει προχωρήσει στην
πλήρωση των θέσεων των Γενικών Γραµµατέων των Πε-
ριφερειών της χώρας.

Ως εκ τούτου, δηµιουργείται πραγµατικό πρόβληµα
διακυβέρνησης, ελλείψει πολιτικών προϊσταµένων πολ-
λών υπηρεσιών, ώστε είναι αναγκαίο να ολοκληρωθεί η
σχετική διαδικασία όσο το δυνατόν πιο σύντοµα. Σηµειώ-
νεται ότι η έλλειψη συντονισµού της κυβέρνησης διαπι-
στώνεται επίσης και από το γεγονός ότι ανακοινώθηκε
όνοµα για την πλήρωση θέσης ειδικού γραµµατέα σε Υ-
πουργείο και την επόµενη ηµέρα η κυβέρνηση αναιρεί
τον εαυτό της, ακυρώνοντας το διορισµό του συγκεκρι-
µένου προσώπου. Επίσης, δεν πρέπει να αγνοήσουµε το
γεγονός ότι χιλιάδες συµπολίτες µας παραπλανήθηκαν,

καθώς µπήκαν στη διαδικασία αποστολής βιογραφικών
για τις εν λόγω θέσεις, πιστεύοντας σε αντικειµενικά
προσόντα πρόσληψης, όµως τελικά, όπως αποδεικνύε-
ται από πλήθος δηµοσιευµάτων αλλά και δηλώσεις των
αρµοδίων Υπουργών, ότι οι προσληφθέντες ανήκουν στο
στενό κοµµατικό περιβάλλων των τελευταίων, ενώ αρκε-
τοί δεν έχουν περάσει καν από τη διαδικασία κατάθεσης
των βιογραφικών τους, κάτι που είχε θέσει ως απαραίτη-
τη προϋπόθεση ο ίδιος ο κ. Παπανδρέου.

Το ίδιο συνέβη και µε διοικητικά συµβούλια οργανι-
σµών διαφόρων υπουργείων, τα οποία αρκετό διάστηµα
έχουν µείνει ακέφαλα, γεγονός που δηµιουργεί πρόβλη-
µα διοίκησης και αποτελεσµατικής διαχείρισης των προ-
βληµάτων. Πρόσφατο παράδειγµα είναι αυτό του ΕΟΤ,
στον οποίο δεν υπάρχει ακόµα και σήµερα αρµόδιο διοι-
κητικό συµβούλιο για να υπογράψει αποφάσεις πληρω-
µών, µε αποτέλεσµα υπάλληλοι του οργανισµού να είναι
απλήρωτοι, οι εισφορές τους στα ασφαλιστικά ταµεία
των χωρών που δραστηριοποιούνται να είναι απλήρω-
τες, αλλά και τα χρέη που οφείλει ο Οργανισµός προς
τρίτους να συσσωρεύονται, κάτι που δεν είναι καθόλου
τιµητικό για τη χώρα µας. Ανάλογα παραδείγµατα έχου-
µε και σε άλλους οργανισµούς.

Κατόπιν των ανωτέρω

ΕΠΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΑΡΜΟ∆ΙΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ

1. Ποιες θέσεις Γενικών και Ειδικών Γραµµατέων του
Υπουργείου σας παραµένουν ακόµα κενές, πότε ακρι-
βώς αναµένεται να πληρωθούν και ποια είναι τα ακριβή
κριτήρια επιλογής όσων ήδη προσελήφθησαν και αναµέ-
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ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ
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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών, Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης

ΕΠΕΡΩΤΩΝΤΕΣ

1. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ

2. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟ∆ΗΜΟΣ

3. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΜΠΟΥΡΑΣ

4. ΜΙΧΑΗΛ ΠΑΠΑ∆ΟΠΟΥΛΟΣ

5. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΛΛΙΑΣ

6. ΜΑΡΙΟΣ ΣΑΛΜΑΣ

7. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΤΖΑΒΑΡΑΣ

8. ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΣΟΥΜΑΝΗΣ

9. ΕΛΙΣΣΑΒΕΤ (ΕΛΙΖΑ) ΒΟΖΕΜΠΕΡΓΚ

10. ΕΥΓΕΝΙΑ ΤΣΟΥΜΑΝΗ-ΣΠΕΝΤΖΑ

11. ΜΙΧΑΗΛ ΓΙΑΝΝΑΚΗΣ

12. ΕΛΣΑ ΠΑΠΑ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ

13. ΙΩΑΝΝΗΣ ΒΡΟΥΤΣΗΣ

14. ΖΗΣΗΣ ΤΖΗΚΑΛΑΓΙΑΣ

15. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΑΝΤΩΝΑΡΟΣ

16. ΤΣΑΜΠΙΚΑ ΙΑΤΡΙ∆Η

17. ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ ∆ΕΡΜΕΝΤΖΟΠΟΥΛΟΣ

18. ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ ΤΑΛΙΑ∆ΟΥΡΟΣ

19. ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ ΚΟΝΤΟΣ

20. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΑΝΤΕΡΕΣ

21. ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ ΓΑΛΗΝΟΣ

22. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΟΥΣΟΥΡΟΥΛΗΣ

23. ∆ΙΟΝΥΣΙΑ-ΘΕΟ∆ΩΡΑ ΑΥΓΕΡΙΝΟΠΟΥΛΟΥ

24. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΤΖΙΜΑΣ

25. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΚΑΡΙΠΙ∆ΗΣ



νεται να προσληφθούν την επόµενη περίοδο; Είχαν ακο-
λουθήσει όλοι όσοι πλήρωσαν ήδη θέσεις, τις προβλεπό-
µενες διαδικασίες, για τις οποίες δεσµεύτηκε ο ίδιος ο
Πρωθυπουργός, κ. Γ. Παπανδρέου;

2. Τι προβλήµατα έχουν δηµιουργηθεί στις υπηρεσίες
του Υπουργείου σας και σε ποιο βαθµό αυτά µπορούν να
αντιµετωπιστούν άµεσα;

3. Ποιες διοικήσεις οργανισµών έχουν επιλεγεί έως
αυτή την ώρα και µε ποια κριτήρια;

4. Τι προβλήµατα έχουν δηµιουργηθεί στους Οργανι-
σµούς που εποπτεύονται από το Υπουργείο σας και σε
ποιο βαθµό αυτά µπορούν να αντιµετωπιστούν άµεσα;
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(Αριθµ.Βιβλ.Επερ.9 Επικ.8,ηµερ.καταθ.8-12-2009)

Αθήνα, 11 ∆εκεµβρίου 2009

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΗΣ ΒΟΥΛΗΣ

ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΠΕΤΣΑΛΝΙΚΟΣ


